
Svar på Interpellation om VARFÖR UPPSTÅR DESSA 
UNDERSKOTT. 

 

Den ekonomiska styrningen har inte varit tillräcklig under 
många år, budgetprocessen hat varit undermålig där analys och 
dialog om behov, resurstilldelning och åtgärder för en budget i 
balans inte fått önskad effekt. På grund av detta så har 
nämnden haft återkommande redovisade underskott. Detta tas 
nu om hand i och med den nya styrmodellen. Ett tydligt uppdrag 
har nu gåt ut till tf förvaltningschef att återkomma med konkreta 
förslag för att reducera årets underskott samt skapa 
förutsättningar för en långsiktigt hållbar ekonomi. Det går att 
anta att underskottet består av två delar, ineffektiva arbetssätt i 
organisationen och för lite resurser kopplat till nuvarande 
ambitionsnivå. 
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